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NORRMALMS HANDIKAPPRÅD 

Datum  Den 18 april 2011  

 

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet  (DHR) - Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 
 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen  

 

Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) 

 

Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

 

Anmält förhinder 

Cecilia af Ekenstam, Riksförbundet för mag- och tarmsjuka (RMT) 

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU) 

 

I tjänsten närvarande 

Mikael Josephson, sekreterare 

Siw Lideståhl, avdelningschef, endast § 6 

 

Hanna Broberg, ordförande Norrmalms stadsdelsnämnd, endast § 7 

Anita Lindskog, vice ordförande Norrmalms stadsdelsnämnd, endast § 7  

 

Ersättare  

…………………………….. 

sekreterare 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Anders Mothander 

ordförande    justerare 
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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordförande Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Anders Mothander valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna.  

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§5  

Bevakningslistan 

Bordlades till nästa möte.  

 

§ 6   

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 19 april 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. Från kl. 17.30 är det mingel. Stadsdelsnämnden har 

denna gång temat stadsdelsförvaltningens arbete med personer med funktionsnedsättning kl. 

18.00 - 18.30. Nämndsammanträdena startar ca 18.30 och brukar ta ca 1,5 - 2 timmar.  

 

Rådets synpunkter: 

 I information om nämndens sammanträden bör framgå ungefär hur långt 

sammanträdet beräknas vara med tanke på att en del personer t.ex. behöver beställa 

färdtjänst. 

 ”Underlag för budget 2012 med inriktning 2013 och 2014”: Rådet önskar en 

kortfattad ingresstext som förklarar syftet med denna och föreslår att alla 

planhandlingar inleds med en sådan beskrivning.  

 Rådet hade önskat att i ”Underlag för budget …” se funktionshinderområdet mer 

utförligt behandlat.  

 

§ 7 

Presidiet deltar 

Stadsdelsnämndens ordförande Hanna Broberg samt vice ordförande Anita Lindskog 

hälsades välkomna av ordförande.  

 

Rådet framförde att man önskar komma in i ett tidigare skede i förvaltningens handläggning 

av planarbeten och övriga ärenden. Hanna tar upp denna fråga med stadsdelsdirektören.  
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Beslöts att vid nästa handikapprådssammanträde tillföra en punkt på dagordningen angående 

hur förvaltningens information ska förbättras så att rådet i ett tidigt skede kan få kännedom 

om stundande planarbeten och övriga ärenden. 

 

Samtliga ledamöter i Östermalms handikappråd har beslutat avgå. De avgående ledamöterna 

ansåg att deras kompetens använts i ringa utsträckning och att en dialog saknats. Rådets 

ledamöter framhöll att man betecknade samarbetet på Norrmalm som gott, men att det finns 

utvecklingsmöjligheter som bör tillvaratas. Anders påpekar att instruktionen för 

handikappråd innehåller betydligt flera uppgifter än vad rådet används till. Mikael påpekar 

att rådets ledamöter har begränsade möjligheter till ekonomisk ersättning för annat arbete än 

rena sammanträden, men att detta naturligtvis är en fråga på övergripande nivå.  

 

Handikapprådet erhåller idag samma handlingar som stadsdelsnämnden. Mötena är förlagda 

till samma vecka, så att rådet ska ha möjlighet att lämna sina synpunkter till nämnden. I 

handikapprådets protokoll markeras tydligt rådets synpunkter för att nämndens ledamöter på 

ett enkelt sätt ska kunna ta del av dessa.  

 

Hanna framhöll budgetprocessen som mycket viktig för rådet att delta i eftersom denna 

lägger grunden för det kommande årets arbete. Hanna uppmanar rådets enskilda ledamöter 

att även lägga medborgarförslag. (Även organisationer kan lägga sådana.)  

 

Anita är ny i Norrmalms stadsdelsnämnd men har tidigare erfarenhet av arbete med 

handikappråd. Rådet får gärna kontakta henne direkt, som en väg att framföra synpunkter. 

Anita har tidigare arbetat som synkonsulent.  

 

En fråga som Hanna vill uppmärksamma är verksamheter för funktionshindrade ungdomar 

som fortfarande bor hemma. Ett område med få aktörer som ofta tar väldigt mycket betalt för 

sina tjänster. Här behövs en utveckling.  

 

Anita föreslår att rådet ska använda ”Insyn”. Louise påpekar att alla inte har samma 

möjligheter när det gäller tillgång till nätet. Påpekas också att datorn i förvaltningens 

reception inte uppfyller kraven på textförstoring.  

 

Hanna berömmer rådets sätt att ordna kunskapsskapande möten, så som de båda rådet 

anordnat om tillgänglighet 2009 samt 2010. Ett nytt möte under 2011 diskuteras.  

Som förslag till tema nämns: En uppföljning en av tillgänglighetsåret samt Norra 

Stationsområdet (den blivande Hagastaden) som lämpligt att behandla ur ett 

tillgänglighetsperspektiv. Ett annat tema kan var offentlig upphandling samt uppföljning av 

upphandlad verksamhet. Promenader som visar fysiska hinder nämns som möjligt 

komplement. 
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§ 8 

Anmälan av inkomna handlingar 

Handlingar sänds i hög utsträckning direkt till ledamöterna med e-post. De som önskar 

papperskopia begär sådan av sekreteraren.  

§ 9 

Information om handikapprådet  

Rådet har framställt en informationsfolder om sitt uppdrag och vilka representanter som 

sitter med i rådet. Se bilaga till detta protokoll.  

 

§ 10 

Övriga frågor 

Ordförande önskade alla Glad Påsk. 

 

§ 11 

Mötets avslutande  

Nästa sammanträde måndag den 16 maj  

 

 

Bordlagda frågor 
 

Stockholm Visitors Board  

Protokoll nr 4 2010, utdrag – angående vikten av att beskriva tillgänglighet  

 

Brukarundersökningar 

Mikael redogör för genomförda brukarundersökningar. 

 

 

 


